

1ST SESSION OF THE IHO ASSEMBLY

Monaco, 24-28 April 2017



1^{ERE} SESSION DE L'ASSEMBLEE DE L'OHI

Monaco, 24-28 avril 2017

**GENERAL DOCUMENTS
DOCUMENTS GENERAUX**

**LIST OF ASSEMBLY DOCUMENTS
*Liste des documents de l'Assemblée***

LIST OF ASSEMBLY DOCUMENTS

General A.1/G/01/Rev.3 A.1/G/02/Rev.1 A.1/G/03/Rev.1 A.1/G/04/Rev.5	Draft Agenda Red Book of Proposals Table of Tonnages, Shares and Votes List of Assembly Documents
Programme 1 A.1/WP1/01 A.1/WP1/02 A.1/WP1/03 A.1/WP1/04 A.1/WP1/05	Report on Programme 1 - Corporate Affairs - 2012-2016 Proposed IHO Work Programme 2018-2020 Proposed revised IHO Strategic Plan Proposed revision of IHO Resolution 12/2002 Provisional List of Members of the Council
Programme 2 A.1/WP2/01	Report on Programme 2 - Hydrographic Services and Standards - 2012-2016
Programme 3 A.1/WP3/01	Report on Programme 3 - Inter Regional Coordination and Support - 2012-2016
Finance A.1/F/01 A.1/F/02 A.1/F/02/Add.1 A.1/F/03 A.1/F/04 A.1/F/04/Add.1 A.1/F/05	Preliminary Finance Report 2012-2016 Proposed IHO 3-year Budget 2018-2020 Comments on the Proposed IHO 3-year Budget 2018-2020 Appointment of the external Auditor Consideration of the financial statements for 2016 and recommendations Audit Report Report of the Finance Committee to the Assembly
Election A.1/E/01/Rev.2 A.1/E/02	List of candidates for Secretary-General and Directors of the IHO Table of tonnages, and numbers of shares and votes*
Miscellaneous A.1/MISC/01 A.1/MISC/Participants	Revised Host Agreement List of Participants
Other relevant Documents	Member States' Exhibition - List of Exhibitors Member States' Exhibition - Catalogue Industry Exhibition - List of Exhibitors Industry Exhibition - Catalogue

* In force for the election

LISTE DES DOCUMENTS DE L'ASSEMBLEE

Général A.1/G/01/Rev.3 A.1/G/02/Rev.1 A.1/G/03/Rev.1 A.1/G/04/Rev.5	Projet d'ordre du jour Livre rouge Tableau des tonnages, parts et voix Liste des documents de l'Assemblée
Programme 1 A.1/WP1/01 A.1/WP1/02 A.1/WP1/03 A.1/WP1/04 A.1/WP1/05	Rapport sur le Programme 1 - Affaires générales - 2012-2016 Proposition de programme de travail de l'OHI 2018-2020 Proposition de plan stratégique révisé de l'OHI Proposition de révision de la résolution de l'OHI 12/2002 Liste provisoire des membres du Conseil
Programme 2 A.1/WP2/01	Rapport sur le Programme 2 - Services et normes hydrographiques - 2012-2016
Programme 3 A.1/WP3/01	Rapport sur le Programme 3 - Coordination et soutien inter régional - 2012-2016
Finances A.1/F/01 A.1/F/02 A.1/F/02/Add.1 A.1/F/03 A.1/F/04 A.1/F/04/Add.1 A.1/F/05	Rapport financier de l'OHI préliminaire pour la période 2012-2016 Proposition de budget triennal de l'OHI 2018-2020 Commentaires sur la proposition de budget triennal de l'OHI 2018-2020 Nomination du commissaire aux comptes indépendant Examen des états financiers pour 2016 et recommandations Rapport du commissaire aux comptes Rapport de la Commission des finances à l'Assemblée
Elections A.1/E/01/Rev.2 A.1/E/02	Liste des candidats aux fonctions de Secrétaire général et de Directeurs Tableau des tonnages, et nombres de parts et voix*
Divers A.1/MISC/01 A.1/MISC/Participants	Modification de l'accord de siège Liste des participants
Autres documents pertinents	Exposition des Etats membres - Liste des exposants Exposition des Etats membres - Catalogue Exposition de l'industrie - Liste des exposants Exposition de l'industrie - Catalogue

* En vigueur pour les élections